
Referat fra FAU møte 13.nov 2024 

Til stede: Hallvard Erstad (FAU-leder), Gry Svendsen (Nestleder), Inger Dæhlen 

(Kasserer), Malin Kvalheim (1.trinn), Ole Christian Vedvik (2.trinn), Line E. 

Elvsveen (2.trinn), Leif Atle Sande (3.trinn), Inger Lise Bergheim (3.trinn), 

Frida Beate Andersen (4.trinn), Fredrik Magnus Tandberg (4.trinn), Caroline 

Reiersøl (5.trinn), Mai-Liss Ø. Hegna (6.trinn), Torunn Aarset Stokke (6.trinn) 

Fraværende: Marthe Omli Tønnesen (1.trinn), Labinot Lushi, Reda Gerulyte (7.trinn) 

Saksliste 

1. Status skole - Geir  

På forespørsel fra FAU om leksemengde (og overgangen fra barneskole til ungdomsskole) 

ble det orientert om at det skal være dag-til-dag lekser. Det har god læringseffekt og 

understøttes av forskning. Har ditt barn behov for endring av mengde lekser og/eller 

opplever at lekser ikke rettes tas det direkte med kontaktlærer på trinnet.  

 

2. Referat SU-møte - Hallvard/Geir  

Hallvard orienterte om agenda for møte i KFU (kommunalt foreldreutvalg) som avholdes 

14.nov. Dette er skoleårets første KFU møte. Hallvard orienterte om saker fra SU:  

• Gjennom ungdommens kommunestyre har elevene fått midler til utendørs sjakk-utstyr. 

• Heia skole vil investere i ytterligere oppgradering av biblioteket. 

• Skolen ønsker innspill til oppgradering av dagens kreative verksted. 

• Det var litt lavt oppmøte på «Se min skoledag»-arrangementet, men gode tilbake-

meldinger fra de som deltok. Flere opplevde at de fikk nyttig informasjon om hvordan 

barna lærer på skolen, som igjen gir bedre grunnlag for å hjelpe med lekser hjemme.  

• Midler til utebenker på skoleområde er overført og vil anskaffes i nær fremtid. 

• Skjermtid: prosess med nytt filter på læringsbrett er i gang og det skal styres fra 

skolens side, men foresatte vil kunne legge på ytterligere filter, skjermtid. Relaterte 

temaer blir opp til hvert trinn å vurdere for foreldremøtene fremover. 

• Lekeplassen er godkjent sikkerhetsmessig og det jobbes med hensynsfullt bruk, men 

ønskes ikke å legge ned forbud spesifikke leker. 

• Lingdis (dysleksi skole) gjennomføres på behovsprøvd vis. 

• På innspill om sommer – og juleavslutningene kan gjøres mer «personlig» trinnvis så 

er dette ikke er ønskelig å endre på, primært av hensyn til lærernes arbeidstid. 

• Det jobbes med å redusere papirforbruk og øke bevisstgjøringen knyttet til dette. 

• Nasjonale prøver 5.trinn: Samtlige elever gjennomførte prøvene og resultatene viser 

normalfordeling for matematikk, bra mestringsnivå for engelsk og høyt mestringsnivå 

for lesing sammenlignet med øvrige skoler i kommunen og på landsbasis. 

 

3. Møtedatoer – Hallvard: Det blir FAU møte 15.januar 2025 og 12.mars 2025. 

 

4. Juniorklubben - Hallvard/Silje  

Silje orienterte om juniorklubben, et lokalt initiativ for våre 5., 6., og 7.trinnselever. 



Juniorklubben er organisert under Frifondet og Silje har vært en dedikert frivillig for dette 

i en årrekke, men hun behøver drahjelp fra foresatte. Det er mangel på frivillige som stiller 

opp og klubbens eksistens står i fare. FAU vil følge opp og se på tiltak som kan bedre hhv. 

ressurs – og økonomisituasjonen for klubben.  

 

5. Oversikt fritidstilbud - Torunn  

Torunn orienterte om fritidstilbudene i Lier kommune. Oversikten vil sendes ut til trinnene 

og oppdatert informasjon vil formidles til foresatte v/ skolestart fom. neste skoleår.  

 

6. Budsjettforslag - Inger 

Inger presenterte budsjettforslag for 2024/25 skoleåret. Det styres mot et kontrollert 

underskudd på kr. 20 000,- ettersom FAU har en god egenkapital og behov for å foreta 

enkelte utstyrsinvesteringer.  

 

7. Overskudd - Inger  

Inger presenterte kontobevegelser for 2024/25 som viser at FAU har en saldo på  

kr. 104 000,- i skrivende stund.  

 

8. Søknader - Hallvard  

FAU vil søke om midler til oppgradering av kreativt verksted (Line & Fredrik følger opp). 

 

9. Evaluering innsamlingsaksjon - 2. og 7. trinn  

Det var et stort engasjement blant både foresatte og barn på arrangørtrinnene. 

Organiseringen fungerte godt og antall innsamlingsbøtter var godt estimert. 

 

10. Evaluering Halloween - Alle  

Arrangementet oppleves engasjerende og inkluderende. Det foreslås å redusere varighet 

med 30 minutter til neste år fra kl. 17.00 – 18.00 (fremfor varighet til kl. 18.30). FAU har 

vedtatt å fjerne inngangsprisen for fremtidige Halloween-arrangement. Det ble foreslått 

noen justeringer for neste års informasjon, samt å kutte ned på mengden mat/kake da flere 

trinn hadde mye til overs.  

 

11. Oppdatering dokumenter og årshjul - Gry  

FAU opplever at informasjon ikke nås ut til de respektive trinn og vil forsøke å involvere 

trinnkontaktene ytterligere i dette arbeidet. Det tas en evaluering etter hvert arrangement 

som utføres og dokumenter som foreligger knyttet til de ulike arrangementene blir 

oppdatert på tilbakemeldinger som gis. 

 

12. Eventuelt 

Følgende tre saker rakk vi ikke og disse tas på neste møte: Spond kommunikasjon, 

17.mai-organisering og prosjekt morgenfugl. 

 

Neste FAU-møte blir 15. januar fra kl.18.00.  


